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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi 
üléséről. 

 
Ideje: 2020. július 22-én 15:00 óra 
 
 

N A P I R E N D : 
 

1. Polgármester beszámolója a veszélyhelyzet időtartama alatt hozott 
intézkedésekről, döntésekről.  
Előadó: Nagy Csaba polgármester 

 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat TOP-1.4.1-19-HE1-2019-00014 

azonosítószámmal a „Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése” 
pályázathoz számla nyitására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

3. Javaslat az M25 autóút Déli ütem - M3.  csomópont - 2502 j. úti átkötés 
csomópont közötti szakaszának megvalósításához kapcsolódó 
telekátalakítással vegyes kisajátítást helyettesítő térítésmentes tulajdonjog 
átruházási szerződés közérdekű célra aláírására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
4. Javaslat a Füzesabony, Hősök, Honvéd és Lehel utak egyirányúsítására.  

Előterjesztő: Ragó Attila VKB elnök 
 
5. Javaslat a 33/2018. (III.29.) számú képviselő-testületi határozat 

módosítására.  
Előterjesztő: Molnár Richárd alpolgármester 
 

6. Egyebek 
 

 

 



 

Határozat száma Határozat tárgya 

30/2020. (VII.22.) 

Füzesabony Város Önkormányzat                                             
TOP-1.4.1-19-HE1-2019-00014 azonosítószámmal a 
„Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése” pályázathoz 
számla nyitása. 

31/2020. (VII.22.) 

Az M25 autóút Déli ütem - M3.  csomópont - 2502 j. úti 
átkötés csomópont közötti szakaszának megvalósításához 
kapcsolódó telekátalakítással vegyes kisajátítást 
helyettesítő térítésmentes tulajdonjog átruházási 
szerződés közérdekű célra aláírása. 

32/2020. (VII.22.) Füzesabony, Hősök, Honvéd és Lehel utak 
egyirányúsítása. 

33/2020. (VII.22.) A 33/2018. (III.29.) számú képviselő-testületi határozat 
módosítása. 

34/2020. (VII.22.) 

Maximális csoportlétszám átlépés engedélyezése a 
Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde     
2020/2021-as nevelési évben induló csoportjainál. 
 

35/2020. (VII.22.) 

Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház alapító 
okiratának módosítása. 
 

36/2020. (VII.22.) 

Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház alapító 
okiratának módosítása egységes szerkezetben.  
 

37/2020. (VII.22.) 

A Rákóczi Szövetség 2020. évi beiratkozási 
programjának támogatása. 
 

 
 
 
  Füzesabony, 2020. július 28. 
 
  _______________________________   ______________________________ 
               dr. Bán János  Nagy Csaba 
   aljegyző  polgármester 
 
 
 
 
 
 
 



 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi 

üléséről. 
 
Ideje: 2020. július 22-én 15:00 óra 
 
Jelen vannak: Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, 

Gál Ilona képviselő, Kovácsné Szűcs Noémi képviselő,                           
Sipos Attila képviselő, Valyon István képviselő, Veres Péter 
képviselő 

 
Nem jelent meg: dr. Gondos István képviselő, Ragó Attila képviselő 
 
Hivatalból jelen van: dr. Bán János aljegyző, Gombos Imréné mb. gazdálkodási 

irodavezető 
 
Meghívott vendégek: Gulyás Piroska – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és 

Bölcsőde, Sike Sándor – Heves Megyei Hírlap 
 
Jegyzőkönyvvezető: Hegedűs Szilvia 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket és a Városi Televízió nézőit.  
dr. Gondos István és Ragó Attila képviselők jelezték, hogy nem tudnak részt venni a 
mai ülésen.  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 7 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes.  
Az SZMSZ rendelkezései alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban elektronikus úton megküldtük.  
 
Az Egyebek napirendi pontban négy előterjesztés felvételét javaslom: 
 

- Javaslat maximális csoportlétszám átlépés engedélyezésére a Füzesabonyi  
Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-as nevelési évben induló    
csoportjainál. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 

- Javaslat a Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház alapít okiratának  
módosítására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

- Javaslat a Rákóczi Szövetség 2020. évi beiratkozási programjának 
támogatására. 



Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
- Javaslat Képviselő-testületi határozatok módosítására. (Zárt ülést tart a 

Mötv. 46.§ (2) bek. a) pontja alapján). 
        Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök 
 
Aki egyetért a napirendi pontok megtárgyalásával kérem, szavazzon!                        
Megállapítom, hogy a képviselő- testület a napirendi pontok megtárgyalását 7 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadta. 
 
Most nem adok tájékoztatót a két ülés között végzett munkáról, mert az első napirend 
arról szól, amit a két ülés között végeztünk. 
 
Kérem, szíveskedjenek tudomásul venni a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról, illetve a lejárt határidejű 60 napon túli tartozásról szóló tájékoztatót. 
 

N A P I R E N D : 

 
1. Polgármester beszámolója a veszélyhelyzet időtartama alatt hozott 

intézkedésekről, döntésekről.  
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
Nagy Csaba polgármester: 
5 rendelet módosítás történt ezen időszak alatt és 31 határozatot hoztam. Ezekről 
mindig tájékoztattuk a képviselő-testület tagjait. Általában ezek a döntések az 
önkormányzat működéséhez, szervezeti átalakuláshoz, névváltozáshoz köthetőek 
voltak.  
Az alábbi határozatokhoz szeretnék kiegészítést tenni:  
 
1/2020. (III.13.)  Adózással kapcsolatos döntések: Kitoltuk az adó befizetését 

május 31. napig, illetve biztosítottuk a 10% kedvezményt 
azoknak, akik ekkora fizetik be az adójukat.  

 
9/2020. (IV.24.) Rendkívüli önkormányzati támogatás igénylése: Minden évben 

szoktunk igényelni rendkívüli támogatást. Ezt most is megtettük 
és megvan a döntés. 10.339.000 Ft-ot kaptunk.  

 
11/2020. (IV.30) Ipari Parkban lévő 3037-hrsz-ú,3036-hrsz-ú és a 3035-hrsz 

alatti beépítetlen területek értékesítése: Itt 6 telkünk volt. 
Megkeresett minket egy vállalkozó és jelezte, hogy az első három 
telket megvenné. Kiírtuk árverésre a telkeket és  ez alapján meg is 
vásárolták. Bruttó 15 millió Ft. volt telkenként. Ez a cég 
logisztikai cég, amely Felnémetről fog kiköltözni városunkba.  

 
15/2020. (V.14.) FSC részére visszatérítendő támogatás  biztosítása: A TAO 

támogatásokat igénybe szoktuk venni a labdarúgó és kézilabda 
egyesületeinknél. Ennek az a feltétele, hogy ne legyen egy forint 
tartozás sem. Az FSC-nek volt átmeneti tartozása és ezzel a 



határozattal azt biztosítottuk. Ez az összeg visszafizetésre került 
az önkormányzat részére. 3 hónap alatt le is zajlott.  

 
17/2020. (V.15.) A Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde óvodavezetői 

pályázata: Sajnálatos módon nem érkezett pályázó. Én nagyon 
meg voltam elégedve a jelenlegi vezetővel. Nem szerettem volna 
váltást, de úgy döntött, hogy nem pályázik. Próbáltam meggyőzni, 
de megértettem azokat az okokat is, amelyeket elmondott. Most 
keressük a megoldást arra vonatkozóan, hogy az új pályázat 
kiírásáig, hogyan hidaljuk át ezt a helyzetet.  

 
25/2020. (VI.12.) Füzesabony - Szihalom között kerékpáros infrastruktúra 

építése TOP-3.1.1-15-HE1-2016-00003 projekt 
megvalósításához a költségnövekmény iránti igény 
benyújtása: Eljutottunk végre oda, hogy a közbeszerzési eljárás 
lezajlott. Mivel több, mint 3 év telt el a megítélt támogatás óta, a 
rendelkezésre álló összeg nem elég. Ehhez kiegészítésre van 
szükség 45.537.715 Ft. összegben. Ez az összeg benne van azon 
határon belül, amelyet nem kell a kormány elé vinni. Az Irányító 
Hatóság fog erről dönteni.  

 
26/2020. (VI.12.) Füzesabonyi Egészségügyi Központ rekonstrukciós tervezete 

/Tüdőgondozó Intézet integrálása: Még a járvány előtt 
elkezdtünk ennek a vizsgálatát. Megkerestük az érintett 
hatóságokat, szakhatóságokat. Kikértük az érintett 
intézményvezetők véleményét is, és úgy döntöttük, hogy 
takarékossági okok miatt, amely egyrészt az épület, másrészt a 
dolgozók miatt alakult ki. A tüdőgondozó intézetet beintegráljuk 
az Egészségügyi Központba. A hely kialakítása megkezdődött. 
Terveink szerint szeptember 01. naptól ott fog tovább üzemelni. 

 
27/2020. (VI.12.) FÜV Kft.  éves támogatási összegének megemelése: Erre azért 

volt szükség, mert van nekünk egy labdarúgó pályánk, amelyre 
nyertünk közel 70 millió forintot. A labdarúgó pálya megvalósult, 
azonban ez kevés volt ahhoz, hogy hitelesítsük is. Nem tartoztak 
hozzá a korlátelemek, a labdafogó háló, amelyeket át kellett 
helyezni. Erre kértem árajánlatot vállalkozóktól, amely 10 milliós 
tétel lett. De ennyit nem szerettünk volna beletenni a pályába és 
ezért az a döntés született, hogy a FÜV Kft. végezze el ezeket a 
feladatokat, amely végrehajtásra is került és augusztus 15-én a 
labdarúgó pálya átadásra kerül.  

 
31/2020. (VI.15.) Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására kiírt felhívásra pályázat benyújtása és az önerő 
meghatározása: Ez az a pályázat, amellyel a bölcsődéinket, 
óvodáinkat újítottuk fel. Most úgy döntöttük, hogy a járdák 
felújítására fogunk pályázni, amely azt jelenti, hogy sikeres 



pályázat esetén 30 millió forintot költhetnénk a településen lévő 
járdákra. Az önkormányzat önereje 10.401.300 forint lenne.  

 
Gál Ilona képviselő: 
A Tüdőgondozó vezetőjével történt egyeztetés? A szakhatóságoknál a minimum 
feltételeknek megfelel az átalakítási tervezet? Mindig csak azt halljuk, hogy 
megtörtént, elkészült, de senki nem tájékoztatta a testületet.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Ennek a tájékoztatása az intézmény vezetőjének a feladata. Megbeszéltem az 
intézmény vezetőjével, hogy az ott dolgozókat tájékoztassa. Nem mi akartuk behozni a 
Tüdőgondozót, hanem az intézményvezető javaslatára történt ez a változtatás. Azt 
mondtam, hogy két szempontot kell figyelembe venni. Az egyik, hogy egyészségügyi 
és egyéb követelményeknek megfeleljen azért, hogy a tüdőgondozót áthelyezzük ebbe 
az épületbe. Anélkül nem megy, az az ő felelőssége, hiszen itt olyan betegek 
előfordulhatnak, akik fertőzöttek lehetnek.  
A másik szempont az volt, hogy ez az átalakítás minimális költségekkel járjon. Mint a 
kettő teljesíthető volt.  
 
Gál Ilona képviselő:  
Rengeteg archivált felvétel van a Tüdőgondozóban. Törvényi előírások vannak a 
tárolásra.  
Májustól szeptemberig megvalósul a lebonyolítás. Ez annyira rövid idő, hogy 
kételyeim vannak. 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Akkora derültek ki, hogy a feltételek teljesíthetők.  
 
Sipos Attila képviselő: 
A két nagy projekt ügyében milyen előre lépések történtek? 
 
Nagy Csaba polgármester:  
A városközpontnál egyedi kormány határozatra van szükség. Az Irányító Hatóságon 
túl tovább ment támogatási javaslattal. Még két minisztériumnak kell jóváhagyni és 
akkor kerül kormányülésre. Ott fognak dönteni a támogatás megítéléséről.  
Az Ipari Parknál két verzió van: Egy hiánypótlásban vagyunk. Vagy ugyanazt az utat 
bejárjuk, mint a Zöld Városnál és megy az Irányító Hatóság után - vagy támogató 
javaslattal vagy nem támogató javaslattal - a Kormány elé, és ott döntenek, vagy 
műszaki tartalom csökkentés fog történni.  
Ez csak az inkubátor házat érinti. Most körbejárjuk, hogy melyiknek van reálisabb 
esélye. Rövidesen meg lesz a megoldás a megvalósítást érintően, melyről a képviselő -
testületet tájékoztatni fogom.  
Gál Ilona képviselő:  
A Média Kft. beszámolójában szerepel 11 millió forintos kölcsön. Ez mit takar? 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester:  
11 millió forintos kölcsönről nem tudok. Nincs itt a vezető, majd írásban 
megkérdezzük.  
 
Gál Ilona képviselő:  
A VTV beszámolójában szerepel ingatlan 183 millió forint értékben.  
Nagy Csaba polgármester: 
Ezt is írásban meg fogjuk kérdezni. A VTV tulajdonában nincs ingatlan. Ezekre 
írásban fogunk reagálni.  
 
A beszámolóhoz további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem érkezett, ezért kérem, 
hogy a beszámolót vegyék tudomásul! 
 
2. Javaslat Füzesabony Város Önkormányzat TOP-1.4.1-19-HE1-2019-00014 

azonosítószámmal a „Bölcsődei férőhelyek kialakítása, bővítése” 
pályázathoz számla nyitására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Nagy Csaba polgármester:  
Nyert ez a pályázatunk 250 millió forint értékben, tehát a telepi városrészen egy új 
bölcsődét építhetünk. Ehhez szükséges a számla nyitása. 

 
Nagy Csaba polgármester: 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

30/2020 (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő testülete 2020. július 22-i ülésén 
megtárgyalta az előterjesztést és úgy határozott, hogy az                                                                    
TOP-1.4.1-19-HE1-2019-00014 azonosítószámmal a „Bölcsődei férőhelyek 
kialakítása, bővítése” című pályázatához kapcsolatos pénzügyi tranzakciók elkülönített 
lebonyolítására külön számlát nyit a Magyar Államkincstárnál.  
 
               Határidő: azonnal 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
3. Javaslat az M25 autóút Déli ütem - M3.  csomópont - 2502 j. úti átkötés 

csomópont közötti szakaszának megvalósításához kapcsolódó 
telekátalakítással vegyes kisajátítást helyettesítő térítésmentes tulajdonjog 
átruházási szerződés közérdekű célra aláírására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 

Nagy Csaba polgármester: 
Megkérem dr. Bán János aljegyzőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 



dr. Bán János aljegyző:  
A képviselő-testület még 2017. évében az M25 autóút építése előtt döntött arról, hogy 
egy 3,5 hektáros önkormányzati területet kisajátítás helyettesítő módon állami 
tulajdonba ad, mert szükséges volt az út nyomvonalához ez a terület. 
Ezt a döntést erősíti meg most a testület, amennyiben jóváhagyja ezt a szerződést. Az 
akkori döntést lett most meg szerződés formájában.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 

 
31/2020 (VII.22.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzata megtárgyalta A Magyar Állam nevében eljárva –   
Dr. Bátonyi Richárd ügyvédnek az M25 autóút Déli ütem –M3 autópálya csomópont – 
2502 j. úti átkötés csomópont közötti szakaszának megvalósítása érdekében készített 
és az előterjesztés mellékletét képező „Telekalakítással vegyes kisajátítást helyettesítő 
térítésmentes tulajdonjog átruházási szerződés közérdekű célra” okirat tartalmát és azt 
elfogadja.  
 
A képviselő testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az önkormányzat 
képviseletében a szerződést aláírja.  
 

        Felelős: Nagy Csaba polgármester 
        Határidő: Azonnal 

 
4. Javaslat a Füzesabony, Hősök, Honvéd és Lehel utak egyirányúsítására.  

Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester:  
A Honvéd úton nagy forgalom van az óvoda miatt, a sportcsarnokot pedig a legtöbben 
a Hősök úton közelítik meg. Azt gondoltuk, hogy az egyirányúsítás megoldást 
jelenthetne. Erről kikértük az ott lakók véleményét. Akik válaszoltak (37/13) 
túlnyomórészt az egyirányúsítás mellett tették le a voksukat.  
A Lehel úttal kapcsolatban az ott lakók kérték az egyirányúsítást, hiszen ott is hasonló 
probléma merült fel.  
 
Gál Ilona képviselő:  
A Lehel útnál a fél falut körbe kell járni, hogy be lehessen menni. Ez indokolatlan.  
 
Sipos Attila képviselő:  
A Dózsa Gy. úti lakosok véleményére is kíváncsi lennék, mert ott lesz így a nagyobb 
forgalom. Úgy tudom támogatni, hogy kísérleti jelleggel nézzük meg a tapasztalatokat 
és a későbbiekben lehet módosítani. Nem vagyok meggyőződve róla, hogy ez lesz a 
végleges megoldás.  



 
Kovácsné Szűcs Noémi OKSB elnök:  
A Bocskai úthoz is kikerült a behajtani tilos tábla. Arról nem született képviselő-
testületi döntés. Szerintem pótolni kellene.  
Nagy Csaba polgármester:  
Összefoglalva: Az 1. sz. határozatnál: Megpróbáljuk a Honvéd és Hősök utak 
egyirányúsítását.  kísérleti jelleggel. Amennyiben nem megfelelő, akkor visszahozzuk 
és döntünk benne.  
A 2. sz. határozatot leveszem a napirendről. A Lehel útnál kikérjük az ott lakók 
véleményét és ezt is visszahozzuk ennek ismeretében.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom az 1. sz. 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

32/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. július 22-én 
megtartott ülésén megtárgyalta az előterjesztésben foglaltakat, és az alábbiak szerint 
határozott:  
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Füzesabony, Honvéd út 
Szabadság út és a Kerecsendi út közötti szakaszát egyirányúsítja a Szabadság út 
irányából, és a Füzesabony, Hősök út Szabadság út és a Kerecsendi út közötti 
szakaszát egyirányúsítja a Kerecsendi út irányából. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntéshez kapcsolódó 
intézkedéseket tegye meg (táblák kihelyezése, lakosság tájékoztatása, stb.), valamint 
jelezze a Füzesabonyi Rendőrkapitányságnak a változtatásokat és kérje fel annak 
betartatására. 
 

         Határidő: értelem szerint 
                                 Felelős: Nagy Csaba 

polgármester 
 
5. Javaslat a 33/2018. (III.29.) számú képviselő-testületi határozat 

módosítására.  
Előterjesztő: Molnár Richárd alpolgármester 
 

Molnár Richárd alpolgármester: 
Van egy nyertes pályázatunk, Leader program keretén belül. A projekt támogatásban 
részesült, és a támogatás 50%-ának előlegként történő lehívásához szükséges egy 
aktualizált testületi határozat benyújtása az önerő meghatározásáról.  
 

 



Gál Ilona képviselő:  
A meglévő kamerákról lehet kérni egy kimutatást, hogy hol találhatóak? Az orvosi 
ügyeletnél vannak a szelektív hulladékgyűjtők. Amennyiben az iskola elé tennénk ki 
kamerát, akkor számon lehetne kérni. 
 
Molnár Richárd alpolgármester: 
Arra a területre lesz kihelyezve egy három irányú kamera. Hasonló kamera lesz a 
Herbária úti kereszteződésben, a Sparnál, a Kerecsendi úton a kábelpostánál.  
A temetőknél 4 db kamera a telepi- és 3 db kamera a falusi városrészre lesz elhelyezve 
két héten belül.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

33/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzata 2020. július 22-i ülésén megtárgyalta az 
előterjesztésben foglaltakat, és úgy határozott, hogy a 33/2018.(III.29.)  számú 
képviselőtestületi határozatot a Tisza-Tarna-Rima-Mente Fejlesztéséért Közhasznú 
Egyesület által kiírt „Az Akciócsoport településeinek környezettudatos fejlesztése, 

lakosaik életminőségének javítása” VP6-19.2.1-86-4-17 jelű, Közbiztonság növelése 

Füzesabonyban – kamerarendszer telepítése című pályázathoz kapcsolódó 
kamerarendszer beszerzése kapcsán az alábbiak szerint módosítja és fogadja el: 
 
A Vidékfejlesztési Program keretén belül VP6-19.2.1-86-4-17 kódszámú felhívásban a 
Tisza-Tarna-Rima-Mente Fejlesztéséért Közhasznú Egyesület által kiírt „Az 

Akciócsoport településeinek környezettudatos fejlesztése, lakosaik életminőségének 
javítása” VP6-19.2.1-86-4-17 jelű, Közbiztonság növelése Füzesabonyban – 

kamerarendszer telepítése című 1925050576 azonosító számú pályázati projekt 
esetében a forrásösszetételt az alábbiak szerint hagyja jóvá.  
 
A projekt megvalósítási helye: 3390 Füzesabony, Rákóczi út 48. Hrsz: 2270/3 
 
A 2019. augusztus 12-i Támogatói okiratban szereplők szerint: 
 
A projekt teljes költsége:       7.089.450- Ft 
A projekt elszámolható költsége:     5.263.150- Ft 
A projekt nem elszámolható költségei:                                  1.826.300- Ft 
A támogatás összege:       4.999.990-Ft 
Az önerő összege:          263.160- Ft 
Saját forrás összege:         263.160- Ft 
Egyéb támogatás:          0.- Ft 
A projekt nem elszámolható költségeire jutó önerő:           1.826.300.- Ft 
 



Az Önkormányzat a szükséges saját forrást biztosítja. 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázati dokumentáció elkészítésére és benyújtására. 
 

        Határidő: értelem szerint 
        Felelős: Nagy Csaba polgármester              

 
7. Egyebek 

 
Javaslat maximális csoportlétszám átlépés engedélyezésére a Füzesabonyi  
Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde 2020/2021-as nevelési évben induló    
csoportjainál. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Megkérem dr. Bán János aljegyzőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
dr. Bán János aljegyző:  
Az intézményvezető asszony kérte, hogy 10%-kal átléphessék a maximális 
csoportlétszámot minden csoportban, hiszen annyi gyerek várható.   
Erre van lehetőség, hiszen a jogszabály engedi, hogy maximum 20%-kal át lehet lépni 
a maximális csoportlétszámot. A maximális csoportlétszám 25 fő lehet. 20% az 30 fő 
lenne, de annyit nem kért az intézményvezető asszony, csak 10%-ot. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

34/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 22. napján tartott 
ülésén az előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde mind az 5 óvodai csoportjában 2020. szeptember                     
1. napjától engedélyezi a maximális csoportlétszámtól való 10%-os eltérést. 
 
              Határidő: értelem szerint 
              Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                                                                                       Gulyás Piroska intézményvezető 
 
Javaslat a Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház alapít okiratának  
módosítására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Megkérem dr. Bán János aljegyzőt, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 



dr. Bán János aljegyző:  
Jogszabályi rendelkezés írja elő, hogy 2020. július 01-től számított 60 napon belül az 
alapító okiratot módosítani kell a kulturális intézményeknél.  
Azért szükséges, mert az ilyen intézményeknél dolgozók közalkalmazotti jogviszonya 
megszűnik a törvény erejénél fogva. Július 01-től nem lehet új közalkalmazotti 
jogviszonyt létesíteni az ilyen intézményekben. Az ott dolgozóknak a közalkalmazotti 
jogviszonya munkaviszonnyá kell, hogy átalakuljon, november végéig.  
Mivel az alapító okiratuk sok esetben tartalmaz közalkalmazotti jogviszonyra utaló 
rendelkezést, ezért ezeket törölni kell az alapító okiratból.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

35/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 22. napján tartott 
képviselő-testületi ülésén az előterjesztést megtárgyalta és a Füzesabonyi Könyvtár és 
Közösségi Ház alapító okiratát az alábbiak szerint módosította. A képviselő-testület 
megbízza a polgármestert az alapító okirat módosításának Magyar Államkincstár felé 
történő beterjesztésével. 
 
              Határidő: értelem szerint 
              Felelős: Nagy Csaba polgármester 
Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 
 

36/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. július 22. napján tartott 
képviselő-testületi ülésén az előterjesztést megtárgyalta és a Füzesabonyi Könyvtár és 
Közösségi Ház egységes szerkezetű alapító okiratát az alábbiak szerint elfogadta.  
A képviselő-testület megbízza a polgármestert az alapító okiratnak a Magyar 
Államkincstár felé történő beterjesztésével. 
 
               Határidő: értelem szerint 
                                                                                    Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
Javaslat a Rákóczi Szövetség 2020. évi beiratkozási programjának támogatására. 
Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 

 
Nagy Csaba polgármester: 
Minden évben hozzájárulást adtunk. 75 ezer forint értékben javaslom megadni.  



 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot! 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 

 
37/2020. (VII.22.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. július 22-i ülésén a 
javaslatot megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Rákóczi Szövetség beiratkozási 
programját egyszeri 75.000.-Ft. összegű támogatással az általános tartalék terhére 
támogatja. 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy fenti összeg átutalása iránt 
intézkedjen. 
 
                         Határidő: értelem szerint 
                         Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testületi ülést 15:40 órakor bezárja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
_____________________________ ____________________________ 
               dr. Bán János  Nagy Csaba  
 aljegyző polgármester 
 


